
ROP.0002.10.2022                          Data przyjęcia protokołu: 29.12.2022 r.

PROJEKT
PROTOKÓŁ NR XLIV/22

XLIV SESJI ZWYCZAJNEJ 
RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

Z DNIA 24 LISTOPADA 2022 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-
087  Zielonki).  Sesji  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Zielonki  Mirosław  Golanko.
Protokół sporządziła Beata Przybycień, starszy specjalista. W obradach uczestniczyli: wg list obecności
(listy obecności są załącznikami do niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto o godz. 9:30, a zakoń-
czono o godz. 13:45 tego samego dnia.  W posiedzeniu wzięło udział 18 członków.
1. Otwarcie XLIV sesji Rady Gminy Zielonki.
Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził kworum i prawo-
mocność do podejmowania uchwał i otworzył XLIV sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-2023.
2. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:
3. Przyjęcie protokołu XLIII sesji zwyczajnej.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022;
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;
3) zmiany uchwały nr XI/92/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa
Małopolskiego z przeznaczeniem na realizację zadania w ramach inicjatyw samorządowych;
4)  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  międzygminnego  porozumienia  w  zakresie  organizacji  lokalnego
transportu zbiorowego;
5) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części działki ewidencyjnej nr 1446/39, położonej w
miejscowości Zielonki;
6) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy dotyczących dwóch części działki ewidencyjnej nr
59/16, położonej w miejscowości Pękowice;
7)  określenia  stawki  za  1  kilometr  przebiegu  pojazdu  w  celu  zwrotu  kosztów  przewozu  dzieci,
młodzieży i uczniów niepełnosprawnych do przedszkoli, szkół specjalnych i ośrodków rewalidacyjno-
wychowawczych;
8) przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2023 r.;
6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
8. Zamknięcie sesji.
Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec braku uwag zawnios-
kował o poszerzenie porządku obrad w pkt 5 o ppkt 9 tj. dodanie projektu uchwały ws. obradowania
przez Radę Gminy Zielonki z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość i zarządził
głosowanie wniosku. Wyjaśnił powody konieczności przedłożenia radzie projektu uchwały, wynika on
z nowelizacji przepisów ustawy „covidowej”, w wyniku której o zdalnym trybie obradowania decyduje
organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego w głosowaniu jawnym.
Głosowano w sprawie:
wniosek Przewodniczącego M. Golanko o rozszerzenie porządku obrad w pkt 5 o ppkt 9 tj. dodanie 
projektu uchwały ws. obradowania przez Radę Gminy Zielonki z wykorzystaniem środków porozumie-
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wania się na odległość. 
Podczas głosowania wystąpił błąd systemu eSesja i brak możliwości zagłosowania przez wszystkich 
radnych. Wiceprzewodniczący K. Olawski zgłosił wniosek formalny o reasumpcję głosowania wniosku
przewodniczącego M. Golanko o rozszerzenie porządku obrad w pkt 5 o ppkt 9.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym wiceprzewodniczącego 
K. Olawskiego.
Głosowano w sprawie:
wniosek formalny wiceprzewodniczącego Rady Gminy K. Olawskiego o reasumpcję głosowania ws. 
poszerzenia porządku obrad
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (18) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Renata Kosno, Magdalena Listoś
Wniosek formalny został przyjęty.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad wnioskiem o rozszerzenie porządku obrad.
Głosowano w sprawie:
wniosek Przewodniczącego M. Golanko o rozszerzenie porządku obrad w pkt 5 o ppkt 9 tj. dodanie 
projektu uchwały ws. obradowania przez Radę Gminy Zielonki z wykorzystaniem środków porozu-
miewania się na odległość
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (18) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Renata Kosno, Magdalena Listoś
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad zmienionym porządkiem obrad.
Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad wraz z przyjętą zmianą.
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (18) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Renata Kosno, Magdalena Listoś
Porządek obrad z przyjętą zmianą został przyjęty.
Zmieniony porządek obrad przedstawiał się następująco:
3. Przyjęcie protokołu XLIII sesji zwyczajnej.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022;
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;
3) zmiany uchwały nr XI/92/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa
Małopolskiego z przeznaczeniem na realizację zadania w ramach inicjatyw samorządowych;
4)  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  międzygminnego  porozumienia  w  zakresie  organizacji  lokalnego
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transportu zbiorowego;
5) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części działki ewidencyjnej nr 1446/39, położonej w
miejscowości Zielonki;
6) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy dotyczących dwóch części działki ewidencyjnej nr
59/16, położonej w miejscowości Pękowice;
7)  określenia  stawki  za  1  kilometr  przebiegu  pojazdu  w  celu  zwrotu  kosztów  przewozu  dzieci,
młodzieży i uczniów niepełnosprawnych do przedszkoli, szkół specjalnych i ośrodków rewalidacyjno-
wychowawczych;
8) przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2023 r.;
9) obradowania przez Radę Gminy Zielonki z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odleg-
łość. 
6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
8. Zamknięcie sesji.
Ad 3. Przyjęcie protokołu XLIII sesji zwyczajnej.
Przewodniczący M.Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XLIII sesji, wobec ich braku 
zarządził głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu XLIII sesji zwyczajnej.
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (18) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Renata Kosno, Magdalena Listoś
P  rotokół XLIII sesji został przyjęty   jednogłośnie   i otrzymał numer XLIII/22.  
Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.
W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okre-
su międzysesyjnego.
1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 22.11. Nie zgło-
szono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania. 
2. Przewodniczący Komisji  Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzenia w dn.
23.11. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.
3.  Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych M. Gadzik-Wójcik - sprawoz-
danie z posiedzeń w dn. 15.11, 21.11. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.
4. Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej L. Zielińska - sprawozdanie z posiedzenia
w dn. 18.11. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.
5. Wiceprzewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Gadzik-Wójcik - sprawozdanie z posie-
dzenia w dn. 18.11. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.
6. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów  K. Krzyworzeka - spra-
wozdanie z posiedzenia w dn. 21.11. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.
7. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot - sprawozdanie z posiedzenia w dn.
16.11. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.
8. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R.Toft - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 31.10.  Nie zgło-
szono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.
Protokoły z posiedzeń komisji  dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji  Publicznej
Urzędu Gminy Zielonki.
Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:
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Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2022 rok;

Przewodniczący M. Golanko:     jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej    - 5 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Skarbnik A. Adamczuk omówiła łącznie dwa projekty uchwał zmianę budżetu Gminy Zielonki na 2022
rok  oraz zmianę Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki. Radny D.     Dragosz   zapytał o za-
danie dot. zagospodarowania terenu TS Węgrzce, bowiem w rozdziale 92601 widnieją środki w wyso-
kości 7 tys. zł, a w rozdziale 92695 w wysokości 10 tys. zł, czym to jest spowodowane. Skarbnik A.
Adamczuk powiedziała, że zadanie nazwane jest tak samo, ale dotyczy innej części, są to środki będące
w dyspozycji sołectwa. Wójt powiedział, że kwota 10 tys. zł związana jest z asfaltowaniem parkingu
przed halą łukową, natomiast kwota 7 tys. zł związana jest z działalnością klubu. Nie było więcej pytań
do projektu uchwały i pr  zewodniczący M. Golanko   zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiana Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (17) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz
Wróbel, Lucyna Zielińska
BRAK GŁOSU (1) Marta Żylska
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Renata Kosno, Magdalena Listoś
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLIV/79/2022)

2) uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej   -   5 głosów „za”, 0   
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały w poprzednim punkcie przy zmianie budżetu. Nie 
było pytań, ani uwag do projektu uchwały i przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;. 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (17) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz
Wróbel, Lucyna Zielińska
BRAK GŁOSU (1) Marta Żylska
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Renata Kosno, Magdalena Listoś
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLIV/80/2022)

3) uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XI/92/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 
rzecz Województwa Małopolskiego z przeznaczeniem na realizację zadania w ramach inicjatyw 
samorządowych;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej   -   5 głosów „za”, 0   
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infras-  
truktury Liniowej   - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  
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Wójt omówił projekt uchwały.  Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik  zwróciła uwagę, że w uza-
sadnieniu  projektu  uchwały  winna  znaleźć  się  informacja  jakiej  inwestycji  dotyczy  przedmiotowe
rozstrzygnięcie. Radna R. Toft zapytała, czy w budowę Trasy Wolbromskiej zaangażowane są środki
unijne, dla których z końcem roku 2023 kończy się możliwość kwalifikowania kosztów, czy w związku
z przesuwaniem finansowania na kolejny rok nie spowoduje że wydatki będą niekwalifikowalne. Wójt
powiedział,  że  w zadanie  angażowane  są  środki  z  budżetu  województwa  małopolskiego  i  dotacja
z budżetu gminy Zielonki.  Nie ma wiedzy,  czy samorząd województwa wykorzystuje  środki  zew-
nętrzne do realizacji  tej inwestycji.  Nie było więcej pytań i  p  rzewodniczący M. Golanko   zarządził
głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały nr XI/92/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa Ma-
łopolskiego z przeznaczeniem na realizację zadania w ramach inicjatyw samorządowych
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (18) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Renata Kosno, Magdalena Listoś
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLIV/81/2022)

4) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia w zakresie orga-
nizacji lokalnego transportu zbiorowego;

Przewodniczący M. Golanko:   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej   - 5   
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Wójt omówił projekt uchwały. Nie było pytań, ani uwag do projektu uchwały i pr  zewodniczący M.   
Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia w zakresie organizacji lokalnego trans-
portu zbiorowego
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (18) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Renata Kosno, Magdalena Listoś
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLIV/82/2022)

5) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstą-
pienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części działki ewidencyjnej nr 
1446/39, położonej w miejscowości Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: negatywna    opinia Komisji Planowania i Rozwoju    - 0 głosów „za”, 4  
głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.   W  niosek Komisji do Wójta o wyrażenie opinii dotyczącej  
możliwości  wydzielenia  fragmentu  dzierżawionej  części  działki  nr  1446/39  na  rzecz  obecnego
dzierżawcy, celem sprzedaży na rzecz dzierżawcy - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzy-
mujący się”.
Wójt omówił  projekt  uchwały i  odniósł  się  do wniosku Komisji,  w którym nie  poparł  propozycji
sprzedaży części działki. Radny P. Podleśny zapytał o kwotę dzierżawy nieruchomości i czy jest ona
waloryzowana. Wójt powiedział, że za dzierżawę 11 metrów wspólnoty płacą powyżej 900 zł oraz że
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stawki najmu dzierżawy są zawsze waloryzowane.  Wicep  rzewodniczący    R. Krawczyk   zapytał,  dla-
czego z takim wyprzedzeniem procedowany jest projekt uchwały, skoro umowa kończy się dopiero
15.08.2024  r.  Wójt powiedział,  że  przedłożył  radzie  projekt  uchwały,  ponieważ  wspólnoty
nieruchomości wystąpiły z takim wnioskiem, decyzja należy do rady. Radny P. Podleśny zauważył,  że
przy  umowie do 2024 r. gmina musi działkę dzierżawić nawet gdyby się pojawiła opcja, że gmina
potrzebuje  ten  pas  drogowy.  W  sytuacji,  gdy  gmina  ma  umowę  na  czas  nieokreślony  może
wypowiedzieć ją w trzy miesiące.  Wicep  rzewodnicząca    M. Gadzik-Wójcik   zapytała co znajduje się
wokół  tego  11-metrowego  pasa  w  stronę  skrzyżowania  i  pozostałych  posesji  biorąc  pod  uwagę
wyłącznie mapę. Wicep  rzewodniczący   K. Olawski, jednocześnie sołtys Osiedla Łokietka  , powiedział,
że teren wokół  wiaty składa się  z  drogi,  chodnika,  terenu zielonego,  który formalnie  jest  w pasie
drogowym, ale nie jest drogą urządzoną i dalej teren 11- metrowy. Mieszkańcy wystąpili o dzierżawę i
popiera ich inicjatywę. Wicep  rzewodnicząca   M. Gadzik-Wójcik   powiedziała, że nie jest przeciwnikiem
korzystania  z  działki  przez  wspólnoty.  Wprost  ustawa  o  gospodarce  nieruchomościami  wyłącza
przetargi  w sytuacji,  kiedy  nieruchomość  miałaby ulec  poprawieniu  w korzystaniu  z  niej  poprzez
niewielki  fragment  nieruchomości  przyległej  i  ten  przypadek idealnie  w tym zakresie  wypełnia  tą
normę. Pomimo, że przedmiotowy 11-metrowy pas nie przylega równocześnie do wszystkich trzech
działek wspólnot, tylko do jednej, to ustawa o gospodarce nieruchomościami również daje rozwiązania.
Wójt powtórzył, że sprzedaż w jego ocenie byłaby niecelowa, dzierżawa jest właściwa i w uzgodnieniu
z sołtysem osiedla. Radny T. Łysek, jednocześnie sołtys sołectwa Bibice, zwrócił uwagę, że właściciele
nieruchomości  są  zobligowani  do  ustawiania  wiat  śmietnikowych  na  własnych posesjach.  Nie  ma
praktyki w gminie, żeby wiaty ustawiane były na terenie gminnym, zapytał co jest powodem, że taka
sytuacja ma miejsce na Osiedlu Łokietka.  Wójt powiedział, że przekazany został przez mieszkańców
grunt do gminy, która nie płaciła za chodniki i drogi, dostała teren poprzez darowiznę. Przyznał, że
niewiele jest takich sytuacji przekazania majątku gminie. Radny T. Łysek nawiązał do swojego pytania
w zakresie wiat śmietnikowych na terenach prywatnych osób, które te wiaty wykorzystują. Radny K.
Krzyworzeka stwierdził, że jeśli gmina pozyskuje środki finansowe z tytułu dzierżawy nieruchomości,
a nie wykorzystuje tego terenu w innych celach, to popiera to rozwiązanie.  Wicep  rzewodnicząca   M.  
Gadzik-Wójcik zwróciła się z pytaniem dlaczego nie można wydzielić tej działki i uregulować. Wójt
powiedział,  że  można  wydzielić,  tyle  że  nie  chce  ponosić  kosztów  tego  dzielenia  i  również  jest
przeciwny  sprzedaży  tej  działki.  Nie  było  więcej  pytań  i  prz  ewodniczący  M.  Golanko   zarządził
głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części działki ewidencyjnej nr 1446/39, położonej 
w miejscowości Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (15) Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, 
Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
PRZECIW (1) Marzena Gadzik - Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Tadeusz Łysek
BRAK GŁOSU (1) Anna Leginowicz
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Renata Kosno, Magdalena Listoś
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XLIV/83/2022)

6) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstą-
pienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy dotyczących dwóch części 
działki ewidencyjnej nr 59/16, położonej w miejscowości Pękowice;

Przewodniczący M. Golanko:   pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju   - 4 głosy „za”, 0 gło-  
sów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”
Kierownik Referatu Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki Gruntami B. Kudaszewicz-Wal omówiła projekt
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uchwały.  Radny K. Krzyworzeka poprosił o wyświetlenie mapy z przedmiotową nieruchomością. W
związku  z  tym,  że  Wójt  był  nieobecny  na  sali  obrad,  przewodniczący  ogłosił  10  min.  przerwę
techniczną. Po przerwie Wójt wyświetlił na mapie przedmiotową nieruchomość. Wicep  rzewodnicząca  
M. Gadzik-Wójcik zasugerowała w uzasadnieniu projektu uchwały zmianę słowa „pracownicze” na
„rodzinne”, jeśli  odnosić się ma do aktualnie obowiązujących przepisów. Dodatkowo zasugerowała
ogłosić do wydzierżawienia pozostałe podzielone działki.  Wójt  powiedział, że jeśli będą kierunkowe
wskazania komisji nic nie stoi na przeszkodzie.  Przewodniczący M. Golanko stwierdził, że Komisja
Planowania i  Rozwoju jest  właściwa w tym zakresie.  Nie było więcej pytań i  prze  wodniczący M.  
Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy dotyczących dwóch części działki ewidencyjnej nr 
59/16, położonej w miejscowości Pękowice
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (17) Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, 
Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna 
Zielińska, Marta Żylska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marzena Gadzik - Wójcik
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Renata Kosno, Magdalena Listoś
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XLIV/84/2022)

7) uchwała w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w celu zwrotu kosztów 
przewozu dzieci, młodzieży i uczniów niepełnosprawnych do przedszkoli, szkół specjalnych i ośrod-
ków rewalidacyjno-wychowawczych;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej   -   
5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Dyrektor GZEAS  A. Soblik omówiła projekt uchwały.  Wójt uzupełnił, że projekt uchwały nie  uwz-
ględnia samochodów elektrycznych, stwierdził, że ustawodawca nie przewidział takiej sytuacji. Radny
K.  Gaweł zapytał  o  liczbę rodziców  dzieci  niepełnosprawnych,  którzy  korzystają  z  uprawnienia.
Dyrektor GZEAS  A. Soblik poinformowała, że jest  to 25 rodziców.  Nie było więcej pytań i  prz  e-  
wodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w celu zwrotu kosztów przewozu dzieci, młodzieży  
i uczniów niepełnosprawnych do przedszkoli, szkół specjalnych i ośrodków rewalidacyjno-wychowaw-
czych
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (18) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Renata Kosno, Magdalena Listoś
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLIV/85/2022)

8) uchwała w sprawie przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2023 r.;

Przewodniczący  M.  Golanko:  jednogłośnie  pozytywna  opinia  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Spraw
Regulaminowych   -   5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Kierownik Referatu Organizacyjno-Prawnego R. Krawczyk omówił projekt uchwały. Nie było pytań, 
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ani uwag do projektu uchwały i p  rzewodniczący M. Golanko   poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2023 r.
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (18) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Renata Kosno, Magdalena Listoś
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLIV/85/2022).

9) uchwała w sprawie obradowania przez Radę Gminy Zielonki z wykorzystaniem środków poro-
zumiewania się na odległość;

Przewodniczący M. Golanko: zmienione przepisy obligują podjęcie uchwały przez radę na posiedzeniu
stacjonarnym do  korzystania  ze  środków  komunikacji  elektronicznej  do  pracy  zdalnej,  jak  i  hyb-
rydowej.  Podjęcie  uchwały  rady  przełoży  się  na  decyzje  przewodniczących  komisji  rady  gminy,
komisje na posiedzeniach stacjonarnych też mają wyrazić zgodę na posiedzenia zdalne. Nie było pytań,
ani  uwag do projektu uchwały i  p  rzewodniczący M. Golanko   zarządził  głosowanie nad projektem
uchwały.
Głosowano w sprawie:
obradowania przez Radę Gminy Zielonki z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (18) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Renata Kosno, Magdalena Listoś
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLIV/86/2022).
Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym w okresie od 28
października 2022 r. do 24 listopada 2022 r.
1) 28 października  br.  w Hali  Sportowej  w Zielonkach odbyła  się  XX – jubileuszowa „Zacharia-

szada”.  Łącznie  29  ośrodków wsparcia  z  całej  Małopolski  rywalizowało  w sportowych  konku-
rencjach  i  konkursie  artystycznym.  Wydarzenie  zostało  zorganizowane  przez  Stowarzyszenie
Zachariasz i Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach wraz z partnerami: Gminnym
Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Zielonkach oraz Środowiskowym Domem Samopomocy w Woli
Zachariaszowskiej. Patronat nad wydarzeniem objęła gmina Zielonki, przy wsparciu finansowym ze
środków PFRON.

2) 28 października br. odbyło się Zebranie Wiejskie Sołectwa Garlica Duchowna.
3) 29  października  br.  w  siedzibie  OSP  Garlica  Murowana  miało  miejsce  spotkanie  pn.  „Smaki

Garlicy” podsumowujące realizację zadania „Koła Gospodyń Wiejskich – odnajdywanie tradycji.
Edycja 2022”

4) 30 października br. uczestniczyłem w Zebraniu Wiejskim Sołectwa Zielonki. 
5) 31 października br. na terenie Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej nr 5 Państwowej Straży Pożarnej

przy ul. Wyki 3 odbyło się uroczyste wręczenie PROMES finansowych dla Młodzieżowych Drużyn
Pożarniczych OSP. Z terenu Gminy Zielonki dotację w wysokości 4.500 zł otrzymała Młodzieżowa
Drużyna Pożarnicza OSP Bosutów. Przekazana przez Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Admi-
nistracji oraz Komendę Główną Państwowej Straży Pożarnej promesa finansowa zostanie wyko-
rzystana na zakup sprzętu komputerowego. 
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6) 2 listopada br. przeprowadziłem spotkanie z Prezesem DOEKO GROUP dotyczącym możliwości
montażu odnawialnych źródeł energii na budynkach i działkach gminnych.  

7) 2 listopada br. uczestniczyłem w spotkaniu z Komendantem Komisariatu Policji w Zielonkach, na
którym omówiono koncepcję lokalizacji nowego Komisariatu Policji w Węgrzcach.

8) 3 listopada br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z Panią Anną Soblik Dyrektorem Gminnego Zespołu
Ekonomiczno-Administracyjnego  Szkół  w  Zielonkach.  Tematem  spotkania  była  m.in.  kwestia
liczebności klas w Szkole Podstawowej w Zielonkach.

9) 3 listopada br. przeprowadziłem spotkanie Wiceprezesem Zarządu Małopolskiego Przedsiębiorstwa
Gospodarki Odpadami dot. realizacji umowy na odbiór i gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

10) 4  listopada  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  przedstawicielami  Stowarzyszenia  Metropolia
Krakowska, którego przedmiotem było opracowanie dalszej współpracy metropolitalnej. Omówiono
postępy prac w programach Funduszy Europejskich 2021-2027 oraz stan zaawansowania gminnych
projektów. Na spotkaniu został również zaprezentowany Projekt Rocznego Programu Prac na rok
2023. 

11) 4 listopada  br. uczestniczyłem w roboczym spotkaniu z Prezesami Składów Węglowych z terenu
Gminy  Zielonki,  które  dotyczyło  rządowego  programu preferencyjnego  zakupu węgla  dla  gos-
podarstw domowych.

12) 5 listopada br. uczestniczyłem w Zebraniu Wiejskim Sołectwa Grębynice.
13) 5 listopada br. uczestniczyłem w tradycyjnym „Spotkaniu po wykopkach” w Dziekanowicach, które

odbyło się w wyremontowanym budynku sołeckim.
14) 7 listopada br. uczestniczyłem w zdalnym spotkaniu dotyczącym stawki przewozowej na 2023 r. na

liniach aglomeracyjnych Komunikacji Miejskiej w Krakowie. Spotkanie odbyło się przy udziale
przedstawicieli  gmin  Metropolii  Krakowskiej,  Zarządu  transportu  Publicznego  w  Krakowie
w Krakowie oraz Stowarzyszenia Metropolia Krakowska. 

15) 7 listopada br. wziąłem udział w wideokonferencji zorganizowanej przez Ministerstwo Aktywów
Państwowych dotyczącej dystrybucji i sprzedaży węgla przez samorządy. 

16) 7 listopada br. brałem udział w Zebraniu Wiejskim Sołectwa Batowice. 
17) 8  listopada  br.  w  imieniu  Gminy  Zielonki  podjąłem  decyzję  o  przystąpieniu  do  rządowego

programu zakupu paliwa stałego z przeznaczeniem dla gospodarstw domowych z terenu naszej
Gminy. 

18) 9  listopada  br.  w  siedzibie  Starostwa  Powiatowego  w  Krakowie  uczestniczyłem  w  spotkaniu
Zarządu Powiatu w Krakowie z Wójtami i Burmistrzami Gmin i Miast Powiatu krakowskiego.
Podczas spotkania podsumowano współpracę Komendy Miejskiej  PSP w Krakowie z jednos-
tkami  samorządu  terytorialnego  z  okazji  30-lecia  powołania  Państwowej  Straży  Pożarnej.
Dyskutowano również na temat gospodarki wodami w pasie drogowym oraz omówiono program
zimowego utrzymanie dróg w sezonie 2022/2023. 

19) 10  listopada  br.  przeprowadziłem spotkanie  z  przedstawicielem firmy  TAMAX  dot.  realizacji
umowy  w  zakresie  odbioru  i  zagospodarowania  odpadów  komunalnych  na  terenie  Gminy
Zielonki. 

20) 10 listopada br. na Zamku w Korzkwi odbył się X Jubileuszowy Bal Niepodległości zorganizowany
przez Stowarzyszenie Korzkiew.

21) 11 listopada br. w Hali Sportowej w Zielonkach odbyły się uroczystości związane z obchodami
Święta  Niepodległości  zorganizowane  przez  Bibliotekę  Publiczną  w  Zielonkach  i  Sołectwo
Zielonki.

22) 11 listopada br. w Węgrzcach zorganizowano uroczystości mające na celu upamiętnienie Obroń-
ców Ojczyzny z terenu Gminy Zielonki ze szczególnym uwzględnieniem ś.p. Józefa Krawczyka
mieszkańca Węgrzc, uczestnika wojny obronnej w 1939 roku, więźnia gułagu, żołnierza spod
Monte Cassino.

23) 13 listopada br. brałem udział w Zebraniu Wiejskim Sołectwa Bibice. 
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24) 14 listopada br. brałem udział w sesji szkoleniowej Forum Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów
Małopolski, podczas której zaprezentowano nową perspektywę finansową Funduszy Europejskich
w kontekście rozwoju obszarów wiejskich.  

25) 15 listopada br. uczestniczyłem w spotkaniu wewnętrznym w związku ze złożonym wnioskiem
firmy INARE, Wykonawcy dwóch budynków garażowych w Węgrzcach, o przesunięcie terminu
wykonania umowy. Przedyskutowano zasadność wyrażenia zgody i  przygotowania aneksu do
umowy. Ponadto poruszono kwestię konieczności wykonania robót dodatkowych, które wpłyną
na  poprawę  warunków  użytkowania  oraz  zwiększą  efektywność  działania  instalacji  w  bu-
dynkach.

26) 15 listopada br. uczestniczyłem w Zebraniu Wiejskim Sołectwa Osiedle Łokietka.
27) 16  listopada  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  przedstawicielem  firmy  TROBUD  w  sprawie

przebudowy ul. Jana Matejki w Boleniu.
28) 16 listopada br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z Dyrektorem Szkoły Podstawowej w Woli Zacha-

riaszowskiej ws. organizacji pracy placówki.
29) 16 listopada br. przeprowadziłem spotkanie z Prezesem firmy Wywóz Nieczystości oraz Przewóz

Ładunków Wiesław Strach w sprawie realizacji umowy odbierania i zagospodarowania odpadów
komunalnych  niesegregowanych  od  właścicieli  nieruchomości  zamieszkałych  oraz  nieru-
chomości rekreacyjno-wypoczynkowych z terenu gminy Zielonki.

30) 17 listopada br. brałem udział w spotkaniu z Profesorem Krzysztofem Chmielowskim w sprawie
współpracy  z  Uniwersytetem  Rolniczym  w  Krakowie.  Na  spotkaniu  zostały  przedstawione
propozycje  w  zakresie  optymalizacji  pracy  systemów  wodociągowych,  kanalizacyjnych  oraz
oczyszczalni ścieków nastawionej na zmniejszenie kosztów oczyszczania ścieków. 

31) 18  listopada  br.  uczestniczyłem w  zdalnym posiedzeniu  Komitetu  Sterującego  Stowarzyszenia
Metropolia  Krakowska,  na  którym podjęto  uchwałę  w  sprawie  zatwierdzenia  ustaleń  Grupy
Roboczej  obejmujące  założenia  dot.  porozumienia  w  sprawie  wprowadzenia  biletu  metro-
politalnego.  Podczas  spotkania  została  zaprezentowana  ponadto  m.in.  informacja  Zarządu
Transportu Publicznego w Krakowie dotycząca projektu uchwały Rady Miasta Krakowa zmie-
niająca taryfę komunikacyjną pod kątem wprowadzenia biletów metropolitalnych. 

32) 18 listopada br. uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami ul. Galicyjskiej w Zielonkach ws.
zalewania i odwodnienia nieruchomości położonych poniżej drogi powiatowej. 

33) 20 listopada br. odbyło się Zebranie Wiejskie Sołectwa Trojanowice.
34) 20 listopada br. w Domu Ludowym w Bibicach odbyło się otwarte spotkanie dla mieszkańców pn.

„Jesiennie.  Tańczymy i  śpiewamy”  w  ramach  realizacji  projektu  „Taniec  zbliża  i  łączy  lokalne
społeczności”. Spotkanie zostało zorganizowane z inicjatywy Koła Integracji Bibic.

35) 22 listopada br. w siedzibie Urzędu Marszałkowskiego Województwa Małopolskiego odbyło się
szkolenie  warsztatowe  dotyczące  oszczędności  związanych z  zakupem energii  elektrycznej  oraz
ciepła  dla  jednostek  publicznych.  W  seminarium  uczestniczyła  Pani  Małgorzata  Fordymacka
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

36) 23 listopada br. uczestniczyłem w spotkaniu z Wicestarostą Powiatu Krakowskiego Arkadiuszem
Wrzoszczykiem  oraz  Dyrektorem  Zarządu  Dróg  Powiatu  Krakowskiego  Jackiem  Grygą  ws.
realizacji zadań w trybie inicjatyw samorządowych współfinansowanych przez jednostki samorządu
terytorialnego w zakresie zadań drogowych na drogach powiatowych. 

37) W okresie sprawozdawczym był przygotowywany projekt budżetu i WPF.
38) W okresie sprawozdawczym przygotowaliśmy wniosek do Wojewody na dofinansowanie 3 tras

wewnętrznych na terenie gminy. Dostaliśmy 1,1 mln złotych.
W okresie sprawozdawczym odbyłem kilkanaście spotkań z mieszkańcami Gminy Zielonki. 
Inne informacje:
1. 14 listopada br. w remizie OSP Zielonki przy ul. Galicyjskiej 17A odbyło się otwarte szkolenie dla

mieszkańców z obsługi automatycznego defibrylatora zewnętrznego AED. Każdy uczestnik miał
możliwość otrzymania certyfikatu potwierdzającego udział w szkoleniu.  

2. Referat  Geodezji,  Rolnictwa  i  Gospodarki  Gruntami  przypomina,  że  na  terenie  gminy  Zielonki
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powstało  miejsce  wyznaczone  do  prowadzenia  handlu  dla  rolników  i  ich  domowników,
zlokalizowane na parkingu obok budynku FAL u zbiegu ulic Krakowskie Przedmieście i Wiktorii
Baranówny w Zielonkach. Łącznie zostało wyznaczonych 7 stanowisk handlowych o wymiarach
3m x 6 m. Każdy ze sprzedających rolników może zająć jedno stanowisko handlowe i prowadzić
sprzedaż w piątki od 6:00 do 20:00 oraz w soboty od 7:00 do 15:00 z wyłączeniem dni ustawowo
wolnych  od  pracy.  Sprzedaż  odbywa  się  zgodnie  z  regulaminem,  który  jest  dostępny  przy
stanowiskach oraz udostępniony na stronie internetowej www.zielonki.pl. 

3. Referat  Inwestycji  Sieciowych informuje,  że sieć kanalizacji  sanitarnej  wybudowana w miejsco-
wości Węgrzce, rejon ul. E1 oraz ul. E2 oraz miejscowości Wola Zachariaszowska, ul. Podgórze
i  ul.  Słowiańska  została  przekazana  do  eksploatacji.  Zachęcamy  wszystkich  zainteresowanych
mieszkańców do uzgadniania w siedzibie Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Zielonkach Sp.
z o. o. projektów przyłączy (tj. odcinków kanalizacji od granic nieruchomości do instalacji wew-
nętrznych w budynkach i przyłączanie swoich nieruchomości do gminnej sieci. Przedmiotowa sieć
kanalizacji sanitarnej została wybudowana w ramach projektu pn. „Gospodarka wodno-ściekowa w
Gminie Zielonki – IV etap” przy współfinansowaniu przez Unię Europejską ze środków Funduszu
Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko.

4. Lokalna  Grupa  Działania  Stowarzyszenie  Korona  Północnego  Krakowa  informuje  o  naborze
wniosków na działanie Rozwijanie działalności gospodarczej, który odbywać się będzie w terminie:
25.11.2022 - 12.12.2022r. Dokumentacja aplikacyjna i pomocnicza została udostępniona na stronie
internetowej  www.zielonki.pl.  Nabór  prowadzony będzie  w ramach poddziałania  „Wsparcie  na
wdrażanie  operacji  w  ramach  strategii  rozwoju  lokalnego  kierowanego  przez  społeczność”,
objętego  Programem  Rozwoju  Obszarów  Wiejskich  na  lata  2014-2020  z  udziałem  środków
Europejskiego  Funduszu  Rolnego  na  rzecz  Rozwoju  Obszarów Wiejskich.  Kontakt  w  sprawie
naboru możliwy jest również pod nr tel.: 12 346 43 12, 664 067 823 lub 664 067 821.

5. Referat Niskiej Emisji i Odpadów informuje, że na terenie gminy prowadzone są kontrole spalania
w piecach za pomocą dronów. Kontrole z powietrza odbywają się po godz. 16.00 i prowadzone są
przez uprawnionych pracowników Urzędu Gminy Zielonki w asyście policji.

6. Referat  Dróg  i  Komunikacji  zachęca  do  zapoznania  się  z  informatorem dotyczącym zimowego
utrzymania  dróg  w  sezonie  2022/2023,  który  został  udostępniony  dla  mieszkańców na  stronie
internetowej www.zielonki.pl.

7. Referat Gospodarki Komunalnej przypomina, że zgodnie z umową użyczenia naziemnego zbiornika
na wody opadowe w ramach programu ekologicznego  „Jestem eko! Łapię deszcz” należy przed-
stawić sprawozdanie z realizacji ww. programu. W sprawozdaniu trzeba podać informację o uzys-
kanej liczbie napełnionych zbiorników wodą opadową w roku 2022 r. do 30 listopada 2022 r. drogą
elektroniczną poprzez ePUAP, osobiście  na  Dziennik Podawczy lub listownie na  adres Urzędu
Gminy Zielonki tj. ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-087 Zielonki. Przedmiotowe sprawozdanie
należy składać  każdego roku do 30 listopada przez okres  3 lat  licząc  od momentu podpisania
umowy.

Podjęto zarządzenia:
1) ZARZĄDZENIE NR 259/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 PAŹDZIERNIKA 2022

ROKU w sprawie przedłożenia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych organu prowa-
dzącego za rok szkolny 2021/2022 wraz z wynikami egzaminu ósmoklasisty.

2) ZARZĄDZENIE NR 260/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU  w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.

3) ZARZĄDZENIE NR 261/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2022.

4) ZARZĄDZENIE NR 262/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU  w  sprawie:  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy
Zielonki na rok 2022, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2022, w związku z
Zarządzeniem Nr 261/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 31 października 2022 roku.

5) ZARZĄDZENIE NR 263/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU  w  sprawie:  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej  gminy
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zielonki na rok 2022 w związku z  decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 
6) ZARZĄDZENIE NR 264/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 2 LISTOPADA 2022 ROKU

w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym
jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023. 

7) ZARZĄDZENIE NR 265/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 LISTOPADA 2022 ROKU
w sprawie zmiany zarządzenia Nr 242/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 17 października 2022
roku. 

8) ZARZĄDZENIE NR 266/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 LISTOPADA 2022 ROKU
w sprawie zmiany budżetu gminy zielonki na rok 2022.

9) ZARZĄDZENIE  NR  267/2022   WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  7  LISTOPADA  2022
ROKU  w  sprawie:  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej  gminy
zielonki na rok 2022, zmiany planu finansowego urzędu gminy zielonki na rok 2022, w związku
z zarządzeniem nr 266/2022 wójta gminy zielonki z dnia 7 listopada 2022 roku.

10) ZARZĄDZENIE  NR  268/2022  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  9  LISTOPADA  2022
ROKU  w  sprawie  ogłoszenia  wykazu  nieruchomości  stanowiących  mienie  komunalne  Gminy
Zielonki, położonych w obrębie Bosutów przeznaczonych do oddania w dzierżawę oraz położonych
w obrębie Zielonki przeznaczonych do oddania w najem. 

11) ZARZĄDZENIE NR 269/2022  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 15 LISTOPADA 2022
ROKU w sprawie zmiany budżetu gminy zielonki na rok 2022.

12) ZARZĄDZENIE NR 270/2022  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 15 LISTOPADA 2022
ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2022.

13) ZARZĄDZENIE NR 271/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA  15 LISTOPADA 2022
ROKU  w  sprawie  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy
Zielonki na rok 2022, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2022, w związku
z Zarządzeniem Nr 270/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 15 listopada 2022 roku

14) ZARZĄDZENIE NR 272/2022  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 15 LISTOPADA 2022
ROKU  w sprawie: desygnowania Przewodniczącego składu osobowego Komisji Egzaminacyjnej
uprawnionej  do  przeprowadzenia  postępowania  egzaminacyjnego  dla nauczyciela  placówki
oświatowej  gminy  Zielonki  ubiegającego  się  o  stopień  awansu  zawodowego  nauczyciela
mianowanego w sesji zimowej 2022 roku.

15) ZARZĄDZENIE NR 273/2022  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 15 LISTOPADA 2022
ROKU w sprawie  przyjęcia  projektu  budżetu  na  rok  2023 oraz projektu wieloletniej  prognozy
finansowej Gminy Zielonki.

16) ZARZĄDZENIE NR 274/2022  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 17 LISTOPADA 2022
ROKU w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Bibice, gmina
Zielonki.

17) ZARZĄDZENIE NR 275/2022  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 18 LISTOPADA 2022
ROKU  w  sprawie:  zmiany  Zarządzenia  nr  205  z  dnia  9  października  2020  roku  w  sprawie
powołania Dyrektora Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach. 

18) ZARZĄDZENIE NR 276/2022  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 18 LISTOPADA 2022
ROKU w sprawie zmiany Zarządzenia nr 129/2017 Wójta Gminy Zielonki z dnia 19 maja 2017
roku w sprawie powołania Dyrektora Biblioteki Publicznej w Zielonkach.

19) ZARZĄDZENIE NR 277/2022  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 22 LISTOPADA 2022
ROKU w sprawie szczegółowości projektów planów finansowych jednostek budżetowych Gminy
Zielonki na rok 2023 

20) ZARZĄDZENIE NR 278/2022  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 23 LISTOPADA 2022
ROKU  w  sprawie  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Magdaleny GAZDY, ubiegającego się o awans na stopień
nauczyciela mianowanego w sesji zimowej 2022 roku. 

21) ZARZĄDZENIE NR 279/2022  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 23 LISTOPADA 2022
ROKU  w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.
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Pytania radnych do sprawozdania:
Radny P. Podleśny zwrócił się o doszczegółowienie ustaleń na spotkaniu Wójta ze starostą. Bowiem
z informacji przedłożonej przez Wójta na spotkaniu padła deklaracja starosty, że środki na zadanie
projektowe  drogi  powiatowej  DP2133K  Januszowice/Korzkiew/  Grębynice  miały  zostać  zarezer-
wowane w kwocie 200 tys. zł  na rok 2023, w kolejnych latach 300 tys. i 500 tys. zł. Natomiast radny
przedmiotowych środków nie znalazł ani w projekcie Uchwały Budżetowej Powiatu Krakowskiego na
rok  2023,  ani  w  wieloletniej  prognozie  finansowej  Powiatu  Krakowskiego.  Przypomniał  ustalenia
powiatowej Komisji Infrastruktury, na której jednogłośnie zagłosowano by środki te zostały zaplano-
wane w budżecie. Na posiedzeniu tym uczestniczyli przedstawiciele zarówno Zarządu Dróg Powiatu
Krakowskiego, jak i Zarządu Powiatu Krakowskiego. Dodatkowo wnioskował o to zadanie przewod-
niczący Rady Powiatu pan Piotr Goraj. Wójt podtrzymał ustalenia powiatu ze spotkania i podkreślił, że
w notatce służbowej znajduje się zapis że „powiat wpisuje zadanie do wpf”. Podsumował, że radny
odnosił się do projektu budżetu, natomiast zadanie może zostać wprowadzone autopoprawką, należy
poczekać do podjęcia uchwały przez powiat. Radny T. Łysek zapytał, czy na spotkaniu ze starostą były
poruszane kwestie związane z BRD (aut. Bezpieczeństwem Ruchu Drogowego) w zakresie zgłoszeń
dot. miejscowości Bibice tj. wyświetlacza prędkości rzeczywistej oraz luster. Wójt powiedział, że nie
były poruszane te kwestie  z powodu ograniczeń czasowych, spotkanie dotyczyło wyłącznie IS-ów.
Tematy związane z BRD sugeruje konsultować z radnymi powiatowymi i komisji w których zasiadają.
Radny T. Łysek odniósł się do nierozwiązanej sytuacji inwazyjnych bobrów w Bibicach. Przyznał, że
po  interwencji  Przedsiębiorstwa  Wody  Polskie  usunięto  tamę,  jednak  zwierzęta  na  drugi  dzień
zbudowały  kolejne  żeremia.  Radny  oczekuje  na  rozwiązanie  problemu.  Wiceprzewodniczący  K.
Olawski zapytał, czy były przedmiotem spotkań Wójta ustalenia w zakresie porządkowania przejść dla
pieszych wykonanych przez wykonawcę Północnej Obwodnicy Krakowa przy Szkole Podstawowej w
Zielonkach na ul. Ks. Zięby oraz na końcu ul. Na Popielówkę, które są regularnie zalewane błotem z
powodu  trwających  tam  prac  budowlanych.  W przeciwnym  wypadku  prosi  o  zwrócenie  uwagi
wykonawcy by były myte te przejścia.  Wójt potwierdził, że zatykają się kolektory mające za zadanie
odbiór  nadmiaru  wody,  natomiast  inspektor  A.  Szczepanowska  regularnie  kontroluje  sytuację  i
interweniuje w tym zakresie.  Radny D. Dragosz spytał, czy gmina dystrybuując węgiel mieści się w
limicie 2 tys. zł, czy dopłaca do tego zadania.  Wójt powiedział, że gmina nie dopłaca do zadania i
mieści się w przedmiotowej kwocie. Radna R. Toft zapytała o przebieg nowych linii komunikacyjnych
wewnątrz  gminy  w  kontekście  miejscowości  Pękowice.  W  ójt   powiedział,  że  w  zakresie  połączeń
realizowanych  przez  MPK,  linia  od  Pękowic  przez  Osiedle  Łokietka  zostanie  uruchomiona,  gdy
przywrócona  zostanie  linia  przez  ul.  Łokietka  w  Krakowie.  Przypomniał,  że  wstępne  ustalenia  w
zakresie  nowych  linii  wewnętrznych  w  gminie  obejmowały  Grębynice/Zielonki/Osiedle  Łokietka/
Pękowice, również Wolę Zachariaszowką, Owczary, Garliczkę, skąd dzieci uczęszczają do szkoły w
Przybysławicach.  Stwierdził,  że  projektowana  linia  wewnętrzna  od  Januszowic  do  Zielonek  nie
powinna  dublować  trasy  agloekspresu.  Sugestie  radnych  szły  w  kierunku  ustalenia  krótkich
dojazdowych  linii  do  tras  głównych.  Przywołał  ustalenia  Zarządu  Transportu  Publicznego,  że  w
momencie przywrócenia linii na ul. Łokietka w Toniach, zostanie uruchomiona linia z Pękowic przez
Osiedle Łokietka. Radna R. Toft podsumowała, że kluczowe dla mieszkańców Pękowic jest dojechanie
do  miejscowości  Zielonki,  dotarcie  dzieci  do  szkoły  w  Zielonkach,  dodatkowo  dostanie  się  do
przystanku  z  możliwością  przesiadki  na  inną  komunikację  i  by  kursy  nie  odbywały  się  z
częstotliwością ponad godzinną. Wiceprzewodniczący R. Krawczyk zapytał, czy jest określony termin
dostarczenia węgla przez gminę, w ślad za złożeniem 60 wniosków mieszkańców o zakup węgla w
cenie promocyjnej. Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że mieszkańcy wiążących terminów nie
mają,  aktualnie  składają  wnioski  do 31 grudnia  br.  i  odbierają  1,5  tony węgla.  Na drugi  wniosek
złożony po 1 stycznia 2023 r. a do 15 kwietnia 2023 r. odbierają kolejne 1,5 tony do dnia 30 kwietnia
2023  r.  Aktualnie  trwa  weryfikacja  zapotrzebowania  deklarowanego  w  ankietach,  ponieważ
mieszkańcy  wyszli  z  założenia  że  ankiety  te  są  wnioskami  o  zakup,  stąd  wspomnianą  liczbę  60
należałoby potroić. Dodał, że  w nocy dotarł pierwszy transport węgla z Libiąża tj. 25 ton groszku i 50
ton orzecha, szczegóły dystrybucji będą podane na stronie internetowej gminy.  Wiceprzewodniczący
R.  Krawczyk zapytał,  czy jeśli  nie  zostanie  odebrany węgiel  po 30 kwietnia,  czy gmina może go
sprzedać.  Zastępca  Wójta powiedział,  że  ustawodawca  nie  wypowiedział  się  w  tej  kwestii.  Wójt
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powiedział, że środki finansowe muszą zostać zabezpieczone       w budżecie gminy, natomiast istnieje
możliwość sprowadzania wielokrotności 25 ton węgla.  Zastępca Wójta dodał, że Tauron Wydobycie
zapewnia dostarczenia groszku oraz orzecha, w związku z powyższym ekogroszku gmina obecnie nie
zabezpiecza.  Podsumował, że złożenie wniosku nie gwarantuje  otrzymania tego surowca, stąd nie
należy odwlekać składania drugiego wniosku.
Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
Wójt zaprosił  w  imieniu  CKPiR  na  Targi  Bożonarodzeniowe  na  krakowskim  Rynku  Głównym
organizowane w dniu 11 grudnia br. Radny K. Gaweł zapytał, czy w związku ze zmianą przepisów i
wydłużeniem  kadencji  radnych  do  kwietnia  2024,  czy  wójt  planuje  przedłożyć  radzie  gminy  tej
kadencji zmiany w planowaniu przestrzennym dla poszczególnych miejscowości. Wójt potwierdził, że
tak planuje. Radny T. Łysek powiedział, że GUS opublikował dane narodowego spisu powszechnego,
które mogą posłużyć do planowania strategicznego w gminie. M. in. z danych wynika, że 4.711 osób
mieszka w Bibicach, co stanowi prawie 500 osób więcej  niż zameldowanych oraz to,  że co piąty
mieszkaniec gminy Zielonki mieszka w Bibicach. Zmieniła się od 2020 roku struktura dochodów w
przeliczeniu  na  jednego  mieszkańca,  do  2019  mieszkańcy  zarabiali  więcej  niż  mieszkańcy  gmin
ościennych,  aktualnie  trend się  zmienia.  Wójt potwierdził  trend zmniejszania  się  udziału  w PIT z
powodu wprowadzania ulg podatkowych, zwolnienie z podatku osób fizycznych do 26 r.ż.  Radny K.
Krzyworzeka poruszył kwestię przejść dla pieszych w okolicy szkoły w Zielonkach i skrzyżowaniu ul.
Na  Popielówkę  z  ul.  ks.  A.  Zięby.  Zwrócił  uwagę  na  brak  widoczności  znaku  informującego  o
przejściu dla osób jadących ul.  Ks.  Zięby od strony kościoła  przez zasłaniające go krzaki  i  braku
dobrego  oświetlenia.  Zauważył,  że  wzdłuż  ul.  Na  Popielówkę  wykonawca  budowy  utrzymuje
w czystości jezdnię, ale chodniki pozostają zabłocone. Tymczasowe przystanki na ul. Na Popielówkę
nie posiadają  przejść dla pieszych, ani  oświetlenia.  Następnie odniósł  się do podjętej  uchwały ws.
lokalnego  transportu,  czy  gmina  Michałowice  planuje  uruchomienie  innych  połączeń,  służących
mieszkańcom gminy Zielonki.  W zakresie projektowania przebudowy ul.  Rzyczyska w Zielonkach
zwrócił się  o poinformowanie o terminie spotkania z projektantem i zaproszenie zainteresowanych
radnych z tego terenu. Na koniec zapytał, czy Ministerstwo Infrastruktury podjęło rozstrzygnięcia ws.
zbiorników retencyjnych. Wójt powiedział,  że projekty POK, węzła Zielonki i Trasy Wolbromskiej
realizowane są przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad, gdzie sytuacja jest dynamiczna
i  zmienna  w  zakresie  organizacji  ruchu.  Stąd  gmina  nie  ma  możliwości  prowadzenia  linii
energetycznych  zabezpieczających  oświetlenie  na  tymczasowe  przejścia  dla  pieszych.  Gmina
ustawicznie  zwraca  się  do  wykonawcy o  mycie  przejść  dla  pieszych.  Odnośnie  zbiorników reten-
cyjnych nie ma wiedzy, kiedy rada ministrów zatwierdzi rządowy program przeciwdziałania skutkom
powodzi.  Co do spotkania  z  projektantem radni  zostaną  poinformowani  o  terminie.  Korzystając  z
okazji  omawiania  kwestii  ustalania  spotkań z  wójtem przypomniał,  że  w poniedziałki  odbywa się
przyjmowanie mieszkańców i pozbawiany jest możliwości brania udziału w posiedzeniach komisji,
stąd  prośba  do  przewodniczących  komisji  o  ich  nie  planowanie  w  ten  dzień  tygodnia.  Radny  P.
Podleśny zawnioskował  o  dane  dot.  jakości  powietrza  z  Airly  za  rok  2021,  ponieważ  obserwuje
przekroczenia norm zanieczyszczeń powietrza i zastanawia go jak wpływa dostępność węgla na jakość
powietrza, pomimo zlikwidowaniu wielu tzw. „kopciuchów”.  Wójt powiedział, że nastąpiła w 53%
ogólna poprawa jakości powietrza w gminie Zielonki w oparciu o zebrane dane z czujników Airly na
przestrzeni lat od 2017 roku. Po zakończeniu bieżącego roku, gmina będzie poddawać analizie wyniki
pomiarów wszystkich czujników. Jeśli analiza miałaby być punktowa dla danej miejscowości koszt
może wynieść kilkadziesiąt tys. zł., pozostaje do zastanowienia, czy przy ciężkiej sytuacji finansowej
uzasadniony byłby to koszt. W odbiorze wójta najbardziej dokuczliwym jest palenie w piecach rzeczy
do  tego  nie  przystosowanych,  w  mniejszym  zakresie  jest  to  węgiel.  Podsumował,  że  zgodnie  z
centralną ewidencją emisyjności budynków pozostało do zlikwidowania niecałe 200 kopciuchów na
kilkanaście  tysięcy  obiektów całej  w  gminie  Zielonki.  Radny  D.  Dragosz zawnioskował  o  usilne
starania w Zarządzie Dróg Powiatu Krakowskiego wykonania przejścia dla pieszych na ul. ks. Zięby i
pilne wybudowanie kładki.  Zaapelował do radnych powiatowych o wykazanie się  skutecznością w
działaniu i jak najszybsze ustalenie terminu wizji  lokalnej w tym celu. Ulicą ks. Zięby nieustannie
płynie  błoto,  w  którym  brną  dzieci  uczęszczające  do  szkoły  i  przenoszą  go  na  ul.  Krakowskie
Przedmieście.  Wójt powiedział,  by  można  było  mówić  o  kładce,  musi  być   możliwość  ustalenia
przejścia  dla  pieszych.  Zgodnie z  przepisami  policja  musi  wyrazić  zgodę w tym zakresie.  Wicep-
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rzewodnicząca  M.  Gadzik-Wójcik zwróciła  się  o  poinformowanie  rolników  z  gminy  Zielonki  o
stworzonym dla  nich  miejscu  do  handlu  swoimi  wyrobami  w  ślad  za  podjęciem uchwały  w  tym
zakresie. Następnie zwróciła się o przyjrzenie się tzw. recydywistom, którzy w poprzednich kontrolach
pieca wykazali  się  uchybieniami,  by  skuteczniejsza  okazała  się  zmiana  ich podejścia  do wymiany
pieca. Kolejna sprawa to poinformowanie klubów sportowych działających na terenie gminy Zielonki o
ogłoszonym przez Ministerstwo Sportu naborze o dofinansowaniu zadań dla gminnych, uczniowskich i
ludowych klubów sportowych.  Termin naboru  upływa 7  grudnia  br.,  natomiast  uzyskane  dofinan-
sowanie  pozwoliłoby na  znaczne oszczędności  dla  budżetu  gminy,  z  którego udzielane  są  dotacje
klubom sportowym. Dofinansowanie można uzyskać na organizację zajęć i imprez sportowych. Radna
R. Toft zasugerowała postawienie dużej tablicy informacyjnej o powstaniu przedmiotowego placu, z
danymi umożliwiającymi kontakt rolników z urzędem. Następnie zawnioskowała o umieszczenie na
stronie internetowej Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Zielonkach instrukcji co należy zrobić by
otrzymywać faktury mailem oraz przekazywać stan licznika. Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział,
że zdalny odczyt jest możliwy dla mieszkańców, którzy posiadają licznik radiowy. Dodał, że w PUK-u
funkcjonuje  Internetowe  biuro  obsługi  interesanta,  do  którego  namawia  by  się  zapisać.  R  adny  K.  
Gaweł zawnioskował o zamontowanie lamp oświetlających plac, jedną na słupie, który znajduje się na
drodze  wojewódzkiej,  na  której  znajduje  się  lampa  skierowana  w  kierunku  jezdni,  drugą  lampę
zamontować  w  kierunku  placu  tzw.  „zieleniaka”.  Plac  należy  doświetlić,  by  był  przedmiotem
zainteresowania rolników.  Następny wniosek to wyodrębnienie miejsca do sprzedaży choinek obok
„zieleniaka”, pozwoli to przyzwyczaić  mieszkańców do handlu w tym miejscu. Radna A. Leginowicz
zwróciła  się  z  prośbą  o  współpracę  z  zarządcą  drogi  powiatowej  ul.  Kościuszki  w  Bibicach  tj.
Zarządem Dróg Powiatu Krakowskiego w zakresie poprawy bezpieczeństwa. Aktualnie w Węgrzcach,
Zielonkach,  Dziekanowicach  i  Batowicach obowiązuje  standard  przejść  dla  pieszych  z  migającym
światłem i doświetlone ledowo, niestety w Bibicach ten standard nie obowiązuje. Druga kwestia jadąc
ul. Kasztanową wpada się jednym kołem do studzienek, które położone są poniżej poziomu asfaltu.
Radny  D.  Dragosz zasugerował  umożliwienie  handlu  karpiem  na  zieleniaku,  by  plac  zaczął
funkcjonować i potwierdził, że konieczne jest doświetlenie tego placu lampą ledową. Przewodniczący
M. Golanko przekazał komunikaty: wójt przedłożył projekt budżetu gminy Zielonki na rok 2023 oraz
Wieloletnią Prognozę Finansową (na lata 2023-2033), komisje opiniują oba dokumenty, sugeruje by na
początku grudnia br., zgodnie z harmonogramem kolejna sesja planowana jest na dzień 29 grudnia br.,
na której uchwalony zostanie budżet gminy Zielonki na rok 2023 i Wieloletnia Prognoza Finansowa
Gminy  Zielonki,  w  ślad  za  przyjętą  ostatnią  uchwałą,  kolejne  sesje  odbywać  się  będą  w  trybie
hybrydowym.
Ad 8. Zamknięcie posiedzenia.
Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim za
udział w posiedzeniu i zamknął XLIV sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji 2018-2023.
Na tym protokół zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;

2) nr 2 lista obecności sołtysów;

3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4) nr 4 lista obecności gości;

5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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